

Павел Неежмаков
Вице-президент КООМЕТ
Председатель ТК 4
ННЦ “Институт метрологии”
Харьков, Украина
Телефон: +38 057 700 3422
e-mail: pavel.neyezhnikov@metrology.kharkov.ua



Харьков / Kharkov
19.11.2018 № 33-11/874

Членам Комитета КООМЕТ

Attn COOMET Committee Members

Konuu:

Национальные секретариаты КООМЕТ

Copies:

Attn National COOMET Secretariats

Уважаемые коллеги,

Информирую Вас о том, что **VIII Международный конкурс “Лучший молодой метролог КООМЕТ”** состоится 5–6 июня 2019 г. в Казани, Россия.

Порядок и условия проведения конкурса, а также требования к участникам и оформлению документов и докладов Вы можете найти в **Рекомендации КООМЕТ R/GM/18:2013** “Порядок проведения Международного конкурса “Лучший молодой метролог КООМЕТ” по ссылке <https://www.coomet.net/ru/deyatelnost/mezhdunarodnyy-konkurs-luchshii-molodoi-metrolog-koomet/konkurs-2019/>.

Контактные данные оргкомитета и организационные документы конкурса будут направлены в Ваш адрес позднее.

Прошу Вас проинформировать молодых метрологов Ваших НМИ о конкурсе.

С уважением,

Павел Неежмаков
Вице-президент КООМЕТ
Председатель ТК 4

Dear colleagues,

I would like to inform you that the **VIII International Competition “The Best Young Metrologist of COOMET”** will be held 5–6 June 2019 in Kazan, Russia.

You can find the terms and conditions of the Competition holding, and also the requirements to participants and drawing up of the documents and papers in the Recommendation COOMET R/GM/18:2013 “Procedure for the International Competition “The Best Young Metrologist of COOMET” at the via link: <https://www.coomet.net/activities/international-competition-the-best-young-metrologist-of-coomet/competition-2019/>.

Contact details of the Organizing Committee and the organizational documents of the competition will be sent to your address later.

I kindly ask you to inform the young metrologists of your NMIs about the competition.

Best regards,

Pavel Neyezhnikov
COOMET Vice-President
Chairperson of TC 4

